

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: SPECIALIZED TRADING & INVESTMENT Date: 23-10-2024 04:45:36 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المتخصصة للتجارة والاستثمارات التاريخ: 2024-10-23 04:45:36 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي
The Board of Directors of SPECIALIZED TRADING & INVESTMENT cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 10:00 on 24-11-2024 at ZOOM MEETING to discuss the following matters:	يسر مجلس ادارة شركة المتخصصة للتجارة والاستثمارات دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 2024-11-24 الساعة 10:00 في عبر برنامج زووم وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:
Subject:	الموضوع:
Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)	تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في لدعوة للاجتماع)
- Amendment of Article 3 of the Articles of Association, and Article 6 of the Bylaws as follows:- Before the amendment: The company's capital: The authorized capital of the company consists of (1,000,000/- Jordanian Dinars) one million Jordanian Dinars, divided into (1,000,000/- shares) (one million shares), with a paid-up subscribed capital of (1,000,000/-) Jordanian Dinars. After the amendment: The company's capital: The authorized capital of the company consists of (750,000/- Jordanian Dinars (seven hundred and fifty thousand Jordanian Dinars), divided into (750,000/- shares) (seven hundred and fifty thousand shares), with a paid-up subscribed capital of (750,000/-) seven hundred and fifty thousand Jordanian Dinars.	-تعديل المادة 3 من عقد التأسيس، والمادة 6 من النظام الأساسي كما يلي:- قبل التعديل: رأسمال الشركة : يتألف راس مال الشركة المصرح به من (1,000,000/-دينار اردني) مليون دينار أردني (ومقسمة الى (1,000,000/- سهم) مليون سهم (ورأس مال مكتتب به مدفوع (1,000,000/-) دينار أردني . بعد التعديل: رأسمال الشركة: يتألف راس مال الشركة المصرح به من (750,000/-دينار اردني) سبعمائة وخمسون ألف دينار أردني (ومقسمة الى (750,000/- سهم) سبعمائة وخمسون ألف سهم (ورأس مال مكتتب به مدفوع (750,000/-) سبعمائة وخمسون ألف دينار أردني .
Decreasing of the Company's capital	تخفيض رأس المال
- Approval of reducing the capital from (One Million Jordanian Dinars) to (Seven Hundred and Fifty Thousand Jordanian Dinars).	-المصادقة على تخفيض رأس المال من (مليون دينار أردني) إلى (سبعمائة وخمسون ألف دينار أردني).

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Shafiq Mansour Astafan	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة Shafiq Mansour Astafan اسم المستخدم:
--	--